
JEGYZŐKÖNYV
a Budaörsi Részönkormányzat –Kamaraerdő

2015. március 2-án 18 órakor megtartott 
 nyílt rendkívüli üléséről

Helyszín: 2040 Budaörs, Kamaraerdei Közösségi Ház.
Jelen vannak: D. Kisfalvi Péter elnök, Bódis Tamás, Kis Gyula, Nagy Géza, Paróczi
Tamás  a  részönkormányzat  tagjai,  Kovácsné  Lupás  Adrienn  a  Közösségi  Ház
vezetője, 
Jegyzőkönyvvezető: Ládonyi János

-  Dr.  kisfalvi  Péter megnyitotta  a  Kamaraerdei  Részönkormányzat  ülését  és
javaslatot tett a napirendre, az alábbiak szerint:

A Kamaraerdei Részönkormányzat az alábbiak szerint fogadta el a napirendjét:

23/2015.(III.02.) Budaörsi Részönkormányzat - Kamaraerdő sz. határozat 

1. A Kamaraerdei Részönkormányzat 2015.évi munkatervének véglegesítése.
2. Kamaraerdő lakosságát érintő kérdések, észrevételek.

A Kamaraerdei Részönkormányzat 5 igen szavazattal fogadta el a napirendet.

A napirendek tárgyalása:

1. A  Kamaraerdei  Részönkormányzat  2015.évi  munkatervének
véglegesítése.

- Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy az elképzelések szerint minden hó első
hétfőjén  tarják  rendes  üléseiket  és  szükség  szerint  tarthatnak  rendkívüli
üléseket. Augusztusban nem tartanak ülést, ezt követően szeptemberben lesz
az első nyár utáni ülés. A képviselő-testület éves munkatervét elfogadták, az
a honlapon megtalálható. Az első kiemelkedő esemény április 25-i Föld Napja
rendezvény, ahol sort kerítenek a városrész takarítására is. Május 30-án lesz
a Kamaraerdő Napja rendezvény, erre már a patakparti területeket meg kell
tisztítani,  rendbe kell  rakni.  Itt  meg kell  tartanai  a főzőversenyt.  Kéri,  hogy
mindenki hirdesse ezt a programot. A programokat Kovácsné Lupás Adrienn a
Közösségi Ház vezetője fogja szervezni. Az önkormányzat a forrást biztosítsa
– ezt a képviselő testülettől kell kérni határozatban - és szakmai javaslatokat
ad. A részletes programot április 13-i ülésükön tudják elfogadni. Június 27-én
lesz a Szentiván esti rendezvény.  Szeptember 12-re tervezik a sportnapot.
December 6-án, vasárnap lesz a Kamaraerdei Mikulás rendezvény. Ügyelni
kell, hogy – lehetőleg – ne ütközzenek más programokkal. A körzetmegbízott
rendőrt étesíteni kell és az egyéb hatóságokat is meg kell keresni. Az ARTIS
JUS hivatalt értesíteni kell a jogdíjak miatt.   

- Paróczi Tamás elmondta, hogy a Kamaraerdőért Egyesület is készül erre a
Föld  Napjára,  célszerű  lenne  velük  felvenni  a  kapcsolatot,  hogy  közös
program legyen ez az esemény. 



- Dr. Kisfalvi Péter kérte Kovácsné Lupás Adriennt, hogy a következő ülésükre
a részletes programot állítsák össze és ezt vitassa meg a részönkormányzat. 

- Kovácsné  Lupás  Adrienn  röviden  tájékoztatta  a  részönkormányzatot  a
rendezvényekkel  kapcsolatos  előzetes,  szakmai  elképzelésekről,
programokról és a tervezett fellépőkről. Elmondta, hogy még tárgyalásban van
a tervezett fellépőkkel, mert amíg forrás nincs, addig végleges tervet nem tud
bemutatni. A programokról emailban fog tájékoztatást adni előzetesen is. 

- Paróczi  Tamás  felhívta  a  figyelmet,  hogy  a  programokat  a  lakosság
igényeihez  kell  igazítani,  azokat  figyelembe  kell  venni.  Kérdés,  hogy  a
főzőversenyhez  mit  biztosítson  a  részönkormányzat,  mert  ezt  eddig  is  a
részönkormányzat biztosította, nem lenne szerencsés, hogy visszalépjenek. A
Hacienda vendéglősöket is fel kell kérni közreműködésre. 

- Bódis Tamás elmondta, hogy meg kell fontolni egy, un. húzónév felkérést a
műsor  vezetésére.  Lehetne  a  rendezvény  nevét  viselő,  feliratos  pólót
készítetni. 
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A Kamaraerdei Részönkormányzat 2015.évi munkatervét az alábbiak szerint fogadta
el:

- Minden hónap első hétfőjén tart ülést a Kamaraerdei Részönkormányzat 18
órakor  a  Kamaraerdei  Közösségi  Házban.  Szükség  esetén  rendkívüli
részönkormányzati ülésre is sor kerülhet. 

- 2015, április 25-én kerül megtartásra a Föld Napja rendezvény.
- 2015, május 301-án kerül sor a Kamaraerdő Napjára.
- 2015, június 27-én lesz a Szentiván napi rendezvény.
- 2015, szeptember 12-én a Kamaraerdei Sportnap kerül megrendezésre.
- 2015, december 6-én rendezik meg a Kamaraerdei Mikulás ünnepséget. 

A Kamaraerdei Részönkormányzat 5 igen szavazattal fogadta el a napirendet.

2. Kamaraerdő lakosságát érintő kérdések, észrevételek.

- Kis Gyula sérelmezte, hogy a Kismartoni utcai posta bezárását tervezik. Ez a
területen  élő  idős  embereket  hátrányosan  érinti.  Meg  kellene  vizsgálni  a
Kamaraerdei  buszjáratok  bővítésének  lehetőségét,  be  lehetne  vonni  a
Kamaraerdőért  Egyesületet  is.  A  Közösségi  Házba  egészségügyi
szakrendelést  lehetne  felhozni.  A  városi  szakellátás  várakozási  ideje
elfogadhatatlanul  hosszú.  Az  aglomerációs  településekről  is  idejárnak  a
lakosok. A kamaraerdei térfigyelő rendszert is ki kellene építeni. Szükséges
lenne  a  rendőrkapitányság  vezetőjét  vagy  a  helyettesét  is  meghívni  egy
tematikus  meghallgatásra.  Fontos  lenne  a  lakossági  információs  rendszert
fejleszteni,  akár a JKV egyszerűsített  változatát  közzé kellene tenni.  Olyan
embereket is tájékoztatni kell, akiknek nincs internetes elérhetőségük. Tavaly
volt egy olyan program – Szemán Sándor szervezésében - a városrészben,
ahol  a  budaörsi  mozgássérült  gyermekeknek  tartottak  egy  versenyautó
bemutatót, jó lenne ezt az idén is megismételni, most pályáznak, reméli, hogy
sikerrel  járnak a képviselő-testületnél.  Ha megvalósul  a bemutató,  akkor  jó



lenne, ha a részönkormányzat is rész venne a programon. Ez egy jószolgálati
program lenne. A kamraerdei depo feletti területen lenne. 

- Dr.  Kisfalvi  Péter elmondta,  hogy  ezt  a  szakrendelő  vezetőjével  kellene
megbeszélni. Az idei költségvetésben – sajnos – nem szerepel a kamaraerdei
térfigyelő rendszer telepítése.

- Bódis  Tamás  elmondta,  hogy  a  teljesítménykorlátok  miatt  hosszú  a
várakozási idő.

- Kovácsné Lupás Adrienn elmondta, hogy a Budaörsi Naplóba meg kellene
jelentetni a ház programjait, erre forrást kell biztosítani.

- Dr.  Kisfalvi  Péter  elmondta,  hogy  a  jegyzőkönyvek  fent  vannak  a  város
honlapján, azokat a sajtóban lehozni nem indokolt, a részönkormányzatnak és
egy bizottságnak sincs az idén saját kerete, úgy, hogy erre az idén nem lesz
lehetőség. 

- Paróczi  Tamás  szerint  a  tájékoztatás  fontos,  azon  gondolkodni  kell.  A
Budaörsi Naplóba lehetne beszámolókat, riportokat közölni. 

- Nagy  Géza  is  fontosnak  tartotta,  hogy  legyen  tájékoztatás,  de  a
jegyzőkönyvek közzététele nem éri el a kívánt célt. 

- Bódis Tamás a Beregszászi utca forgalmával kapcsolatban elmondta, hogy a
lefelé  menő  forgalomnál  a  keresztező  utcákat  –  két  utca  esetében  -
egyenrangúsították,  és  minden  utcánál  egy  un.  „fekvőrendőrt”  telepítettek.
Akinek  nincs  helyismerete,  annak  nagyon  nehéz  a  vezetés,  nehéz  ezeket
észlelni, kérik, hogy fessenek fel sárga csíkokat erre a kiépített műtárgyra, de
lehet beépített világító macskaszemet is kirakni. Ez egy 15%-os gyűjtő út nem
igazán értik ennek az indokoltságát. A lakosság sem érti ezt az intézkedést,
mert a Beregszászi út egy gyűjtő út ezen a területen. 

- Paróczi  Tamás  elmondta,  hogy javasolják  a  Kamaraerdőért  Egyesületnek,
hogy  tegyenek  javaslatot  a  kamaraerdei  buszjárat  bővítésére,  vagy  annak
módosítására,  dolgozzák  ki  a  javaslataikat.  Meg  kell  vizsgálni,  hogy
kamaraerdő területén milyen beruházások szerepelnek az idei és a középtávú
tervekben, ebben a részönkormányzatnak milyen feladata/szerepe lenne, mert
még ezekről nem hallottak semmi konkrétumot. 

- Nagy Géza elmondta, hogy 2010-ben a tervek szerint a Beregszászi utcában
is lett  volna buszjárat,  de ez akkor a lakók véleménye figyelembevételével
nem valósult meg. 

- Dr.  Kisfalvi  Péter  elmondta,  hogy  ténylegesen  indokolt  a  buszjáratok
felülvizsgálata, már négy év tapasztalatai  rendelkezésre állnak.  Ha konkrét
kérések  lesznek  az  önkormányzat  felé,  akkor  azt  megvitatják,  határozatot
hoznak és felkérik az önkormányzat képviselő-testületét a forrás biztosítására.

- Bódis  Tamás  javasolta,  hogy  a  –  tervekkel  összhangban-  jelöljék  ki  a
kutyafuttató  helyét,  és  akkor  pár  százezer  Ft-ból  be  lehet  keríteni,  -  meg
lehetne  csinálni  önkéntes  munkával  is  -  ez  jelentősen  javítana  a  park
tisztaságán és a kutyások is örülnének neki, e most kijelölt hely ténylegesen
nem zavarhat senkit. Most sokszor póráz nélkül vezetik az ebeket a frász jön a
park  látogatóira,  amikor  nagyobb  kutyákkal  találkoznak.  Várják,  hogy  a
Műszaki  Ügyosztály  –  korábbi  ígéretének  megfelelően  –  megtartsa  a
tájékoztatóját a kamaraerdei csapadékvíz elvezetésének aktuális helyzetéről,
a tervekről.  

- Paróczi  Tamás  véleménye  szerint  ezt  meg  kell  csinálni,  amikor  a  LIVER
focipályáját  bekerítik, ugyan az a cég megcsinálhatja, úgy kell  megkérni az



árajánlatot,  ezt  meg  kellene  fontolni.  Még  a  kerítést  is  be  lehetne  futtatni
borostyánnal. 

Több hozzászólás nem lévén az ülést 20 óra 05 perckor  dr. Kisfalvi Péter elnök
bezárta.

               Dr. Kisfalvi Péter                                          Bódis Tamás                         
                         elnök                                                    jegyzőkönyv
                                                                                        hitelesítő


